

Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

Grade: 8-B	Week (1) - Date: Nov. 26–Nov. 30, 2023
·	

Notes:

SUBJECT	LESSON TO BE EXPLAINED	HOMEWORK
	1- مراجعة أهم ما سبق ماتم در استه في الفصل الأول(اختبار تشخيصي)=اسئلة للطالب حول ماتم مراجعته في الصف .	
الدين	2-حديث:تعاهد القرآن وفضل سورتي البقرة وآل عمران .	
	3-تفسير :سورة المؤمنون من 51 إلى 61.	
اجتماعيات	مراجعة أهم ما سبق ماتم دراسته في الفصل الأول(اختبار تشخيصي)= أسئلة للطالب حول ماتم مراجعته في الصف .	
	2-الغلاف الجوي .	



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

لغتي الخالدة	1- مراجعة المكتسبات السابقة + اختبار تشخيصي (أسئلة من الفصل الدراسي الأول) على الدفتر. 2- مدخل الوحدة الثالثة (أعلام سابقون)- نصا المدخل + التعريف بمشروع الوحدة 3- نص الاستماع - أسامة بن زيد رضي الله عنه 4- نص الفهم القرائي - آيات من سورة لقمان	1- تحضير الاستماع لنص أسامة بن زيد من الماسح الضوئي ص 21 الماسح الضوئي ص 21 2- كتابة نبذة عن حياة أحد الأعلام السابقون صفحة 12
Physics	Unit 1: Physics and engineering 1.3 Effects of forces Exploration 1: Representing Forces	Highlighted definitions
Chemistry	Unit 2: Atoms and Elements Chapter 2.1: Modeling Atomic Structure Exploration 3: Using numbers to describe atoms	Highlighted definitions



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

	Language: Unit14/ The Phrase. Literature: Collection3: The Move Toward Freedom.	Selected Question from the Language book. Worksheet questions.
English	Lesson: from the Narrative of the life of Frederick Douglass, an American slave. Writing: Compare and Contrast Essay.	Writing new words in meaningful sentences. Write and submit the first essay.
Math	Geometry Unit 1: Transformation and congruence Lesson 1.1: Segment Length and Midpoints Lesson 1.2: Angle Measures and Angle Bisectors	Selected Questions
Computer	U2L6: Hardware and Software	Selected Questions



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

Social Studies	Unit 4- World around Us Lesson 1 - The Continent of Africa: Area and Population	Selected WB questions
BIOLOGY	Unit 2- Chemistry in Living Systems 2.1 - Chemical Bonds and Reactions Exploration 3 - Chemical Reactions and Enzymes	 Read the lesson Write vocabulary in Booklet Complete Q/A in Booklet